
 
 

ZAPISNIK 13. REDNE SEJE 

ŠTUDENTSKEGA ZBORA  
ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 

 
ki je bila v četrtek, 28. 9. 2017, 

v prostorih Študentskega Kampusa, Pivovarniška 6, Ljubljana. 
 

 
Seja se je pričela ob 19:15. 
 
Prisotnih poslancev: 35  
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 

 
Ostali prisotni: Tim Gaberšek, Tim Nemeček, Kristina Zidar, Kaja Fikfak, Kristina Modic, Tim Robič, 
Damjan Vinko 

 
Redno sejo Študentskega zbora je vodil Gregor Tim Grünfeld, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 12. redne seje; 
2. Nagovor predsednika ŠOU v Ljubljani; 
3. Dvomesečna poročila; 
4. Poslanske pobude in vprašanja; 
5. Razno. 

 
Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani, 
Gregor Tim Grünfeld. 
 
Predsedujoči je prebral predvideni dnevni red, ki je bil sprejet soglasno. 
 
 
Ad 1. 
 

 Potrditev zapisnika 12. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 12. redne seje. Pripomb na zapisnik ni bilo. 
 
Predsedujoči na glasovanje dal naslednji sklep: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje 
zapisnik 10. redne seje Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani.« 
 
Sklep je bil sprejet s 34 glasovi ZA in enim VZDRŽANIM.  

 

 
Ad 2. 
 
 Nagovor predsednika ŠOU v Ljubljani; 
 
/ Klemen PERAN / Vse je lepo pozdravil in povedal, da so bolj ali manj delavne počitnice so 

hitro minile, oktober je pred vrati in čas je da ponovno začnemo delati! Prav je, da se ob skoraj 

polovici pretečenega mandata zazremo na prehojeno pot, si čestitamo za uspešne dosežke, 



 
ki smo jih skupaj ustvarili in opozorimo na reči, ki bi jih lahko izpeljali bolje. Velika družina ŠOU 

v Ljubljani je v preteklem letu izpeljala več sto projektov in drugih aktivnosti. Še posebej smo 

veseli, da nam je uspelo zbližati in izboljšati odnose med ŠOU in med našimi zavodi ter drugimi 

članicami in člani naše družine. Uspeli smo zagnati tudi nove projekte, med drugim bitko 

bendov, ki je ponudila novo priložnost za vse mlade izvajalke in izvajalce, da nam pokažejo 

svoje oz. bolje rečeno zapojejo svoje umetnine. Četudi je bil projekt nekoliko manj obiskan 

smo se naučili ogromno in ga bomo v prihodnje poskušali krepiti in z njim nadaljevati. Resorji 

in stalne dejavnosti so skrbele za to, da smo študentom ponudili široko paleto aktivnosti, ki so 

bile v večini izjemno dobro sprejete.  

 

Skupaj z nekaterimi člani predsedstva ŠOU je obiskal tudi nekaj sej upravnih odborov 

študentskih organizacij visokošolskih zavodov, in želi si, da bi v tem študijskem letu obiskal še 

ostale, saj se je tak način sodelovanja izkazal kot zelo dober. Člani upravnih odborov ŠOVZ 

so najbližje študentkam in študentom Univerze v Ljubljani in prav od njih dobijo pomembne 

povratne informacije, kako izboljšati svoje delovanje, da bodo v najboljši meri služili našim 

študentom. Pogosto so podpirali projekte, ki so nam jih predlagali študenti, eden izmed takih 

je bil inovativen dan treh akademij, ki je bil med študenti akademij zelo dobro sprejet. Velikokrat 

pa nam omejena sredstva niso omogočala, da podprejo vse projekte, ki so si želeli pomoč, 

sam se bo trudil to upoštevati ob pripravi naslednjega proračuna, da bodo lahko v tem 

študijskem letu še pogosteje podpirali takšne projekte. 

 

Tudi na študentski organizaciji Slovenije sta bila prav predstavnika ŠOU pogosto tista, ki sta 

opozarjala na vsebinske pomanjkljivosti in druge aktualne zadeve. Trudila sta se zgledno 

zastopati našo organizacijo in interese ljubljanskih študentk in študentov. Študentska 

organizacija Slovenije mora še naprej služiti kot stičišče aktivnih organizacij, vendar se mora 

zavedati njenega namena in tega, da so jo ustanovile študentske organizacije univerz in ne 

obratno. ŠOS mora prisluhniti kritikam in omogočati kvalitetno debato in izmenjavo mnenj ter 

upoštevati mnenja njenih članic. Zato morajo tudi poslanke in poslanci tega študentskega 

zbora, kot člani skupščine ŠOS še naprej delovati aktivno in preudarno.  Povedal je, da 

verjame, da bodo lahko na tak način izboljšali krovno organizacijo in še bolj povezali njene 

članice. 

 

Univerza v Ljubljani se včasih obnaša kot slaba mačeha svojih študentov. V zadnjem letu smo 

bili priča nadaljevanju slabih praks naše alme mater, ki se očitno ne more znebiti neoliberalne 

in antištudentske mentalitete. Na ŠOU v Ljubljani smo vedno znova vršili pritisk tako na rektorja 

kot na celotno vodstvo Univerze ob vsakem poskusu zniževanja kvalitete študija in ob vsakih 

drugačnih poskusih sprejemanja odločitev, ki niso dobre za študentke in študente, akademsko 

skupnost in širše. Velikokrat smo bili uspešni, včasih smo sicer morali zagroziti tudi z protesti, 

ki kot zadnja oblika pritiska nikoli niso izključeni.  

 

Jutri 29. 9. 2017 bo na slovesnosti inavguriral nov rektor redni prof. dr. Igor Papič. Želimo si 

bolj plodovitega sodelovanja in kmalu pričakujemo vabilo na srečanje, kjer bomo rektorju jasno 

predstavili naše predloge za izboljšanje delovanja Univerze. Za konec je povdal, da z veseljem 

sporoča, da je naš zakon o urejanju položaja študentov danes na matičnem odboru v 

državnem zboru RS dobil zeleno luč in bo glede na soglasno podporo poslancev odbora 

najverjetneje sprejet tudi na naslednji seji državnega zbora, ki bo predvidoma v sredini oktobra 

2017. S sprejetjem našega zakona so poslanke in poslanci potrdili, da znamo študentske 

organizacije z dejanskimi dosežki na bolje spreminjati položaj nas, študentov. Ta praksa se 

mora nadaljevati. Tukaj pa se naša borba ne konča! Že zdaj moramo začeti s pripravo novih 

zakonskih rešitev, ki bodo izboljšale socialni položaj študentov, ki bodo omogočale kvalitetnejši 

in brezplačni študij in večjo varnost. Študenti smo bili vedno napredna in progresivna sila 

družbe – zato ne smemo pristati nato, da drugi odločajo o naši prihodnosti. Družba prihodnosti 



 
ne sme temeljiti na izključevanju, lažeh in strahu. Napredna, solidarna in varna za vse – taka 

mora postati naša družba. In za tako družbo se moramo še naprej boriti! Za zaključek je vse 

povabil na  koncert na kampusu, kjer se bo v ponedeljek 2. oktobra ob komercialni glasbi in 

kapljici rujnega začeli »veseli oktober« in na aktivnosti, ki bodo potekale na kampusu. Zaželel 

je aktiven in prijeten začetek študijskega leta in vse dobro ob študiju! 

 

Ad 3. 
 

 Dvomesečna poročila; 
 

Sledila je predstavitev poročila Resorja za socialo in zdravstvo. 

 
/ Kristjan RUNOVC/ Vse je lepo pozdravil in povedal, da sta bila mesec maj in junij predvsem 
zaradi velikega števila dogodkov, ki so jih izvajali zelo naporna. Kar so si v prvih meseca 
koledarskega leta začrtali in pripravljali so nato tudi izvedli predvsem v mesecu aprilu in nato 
maju ter juniju. Večji del dejavnosti resorja se je dogajal v obliki projektnih dogodkov kot je bilo 
izvajanje zunanjih vadb v enotedenskih terminih ali pa predavanja o učinkih konoplje na 
zdravje, njene uporabnosti in še veliko drugega z naslovom Razbijanje mitov o konoplji. Kar 
so začeli že v prejšnjih mesecih so tokrat samo nadaljevali in sicer projekt Na zdravje!, do 
konca študijskega leta so namreč opravili meritve na 11 fakultetah. V mesecu juniju pa se je 
že začelo izpitno obdobje, zato je bila delovna intenziteta nekoliko okrnjena v primerjavi z 
preteklimi meseci. V tem zadnjem študijsko delovnem mesecu so tako, kljub izpitom, opravili 
še nekaj sestankov, ki so jih namenili predvsem evalvaciji celotnega dela v preteklem 
študijskem letu in tudi že nabiranju idej, reorganizaciji dela in načrtovanju novega študijskega 
leta. 
 
Zakonodajne spremembe na državni ravni se v veliki večini tekle  o že poročanih problemih iz 
prejšnjega dvomesečnega poročila. Aktualnost nekaterih problematik je sicer kar nekoliko 
(medijsko, kakor tudi drugače) zamrla, predvsem zaradi približujočih se počitnic in tako se je 
tudi v tem spektru študijsko leto končalo kar nekoliko umirjeno, če ne štejemo problemov na 
Univerzi sami. Tam so se odvijale tudi medijsko odmevne stvari kot je poskus uveljavljanja 
zaračunavanja (starih) magistrskih nalog. O tej problematiki so bili obveščeni in temu primerno 
so pomagali, kolikor so lahko,  resorju za študijsko problematiko. Do težav pa je zopet prišlo 
tudi v študentskih domovih Ljubljana, kjer je prišlo do sumljivo visoko izstavljenih računov za 
popravilo straniščnih vrat, na kar so tudi odreagirali z medijsko objavo in opozorilom, čemur je 
sledila reakcija vodstva študentskih domov, ki je že naslednji dan opravičila visok znesek kot 
napako, ki so jo že popravili. 

 

Predsedujoči je k besedi povabil Luko Žusta, vodjo Resorja za študijsko problematiko. 

 

/ Luka ŽUST / Vse je lepo pozdravil in povedal, da so se v začetku meseca aprila  predstavniki 
resorja dobili na večih sestankih s predstavniki društva mladih raziskovalcev Slovenije. 
Debatirali so o problematiki doktorskega študija. Prišli so do dogovora, da v drugi polovici 
meseca maja skupaj organizirajo predavanje na temo doktorskega študija. Dogodek so 
razdelili na dva dela. Prvi je bil formalistične narave, kjer je bilo govora o pogojih za vpis, 
financiranju, načinu prijave, pogostith formalnih zapletih pri prijavi. Drugi del je bil posvečen 
širjenju izkušenj o doktrskem študiju s strani mladih doktrorjev znanosti in doktorandov. S 
starejšimi kolegi so namreč ugotovili, da je pomembna komponenta doktorskega študija tudi 
osebnostni razvoj kandidatov v vrhunske raziskovalce in da se večkrat izkaže, da so 
pričakovanja drugačna od realnosti. Ustrezna izbira primernega področja raziskovanja in 
mentorja je zato zelo pomembna za uspešen študij, vendar pa so študenti največkrat po 
zaključku magisterija s samim doktorskim študijem pogosto preslabo seznanjeni, da bi se znali 



 
pravilno odločiti. Dogodka se je udeležilo približno 70-80 ljudi, kar je več kot izpolnilo njihova 
pričakovanja, saj je bila zelena predavalnica na študentskem Kampusu povsem zasedena. Po 
pozitivnih odzivih posameznih udeležencev dogodka sodeč, je bil dogodek tudi vsebinsko 
izvrstno izpeljan, saj pravijo, da so pridobili vse željene informacije glede morebitnega vpisa 
na doktorski študij. 
 
 Na Univerzi v Ljubljani se načrtuje v naslednjih mesecih izvedbo posveta o izvajanju tutorstva, 
prenovo tutorskega priročnika, delavnice za tutorje in septembrsko izobraževanje in 
usposabljanje. Pri tem projektu aktivno sodeluje tudi naš resor. Projekt se imenuje “Krepitev 
tutorskega sistema”, cilj projekta pa je predstavitev dobrih praks ter dobivanje ključnih 
odgovorov o delovanju tutorskega sistema. V ta namen se izvaja tudi vprašalnik, ki so ga na 
resorju pred nedavnim tudi posredovali javnosti. 
 
 V mesecu aprilu je bila večina pozornosti usmerjena k organizaciji dogodka “Dialog s 
kandidatom za rektorja UL”. Potrebno se je bilo vsebinsko dobro pripraviti na dogodek, 
poskrbeti za tehnično in splošno organizacijo dogodka, pripraviti program/urnik za promocijo 
dogodka in podobno. Sam dogodek se je odvil na začetku meseca maja. Prvič v zgodovini UL, 
smo imeli študenti možnost oddati svoj glas na volitvah rektorja UL. Takšnemu (velikemu) 
dogodku primerno je resor pripravil sproščen dialog s kandidatom za rektorja UL, namenjen 
vsem študentom, ki so se jim ob bližajočih se volitvah porajala morebitna vprašanja o 
prihodnosti njihovega študija. Dogodka se je udeležilo približno 50-60 študentov, zelena 
čitalnica na Kampusu pa je bila s tem kar dodobra zapolnjena. Za vse študente, ki se dogodka 
“Dialog s kandidatom za rektorja UL” niso mogli udeležiti in tudi za širšo javnost, so na resorju 
v začetku meseca maja sestavili povzetek dogajanja. Na splošno so se posamezni člani 
resorja v mesecu aprilu udeležili več sej ŠSUL in ostalim članom resorja poročali o njih. Večkrat 
so se s predstavniki ŠSUL dobili tudi na sestankih in določili skupne agende.  
 
 V mesecu aprilu, se je resor vsebinsko močno posvečal iskanju argumentov za vzpostavitev 
javnosti anket s katerimi študenti ocenjujemo pedagoško delo profesorjev. Članek so 
predstavili in posredovali tudi novoizvoljenemu rektorju. Na dialogu, ki so ga opravili z njim v 
mesecu maju, je dejal, da se sklada z njegovim programom “kakovosti”, da se z napisanim 
strinja, ter da se bo potrudil za udejanjanje te ideje. Na resorju ga držijo za besedo! 
 
Na splošno je vodja resorja v mesecu aprilu opravil več sestankov (z vsemi deležniki na 
področju študijske problematike) in sej (sej predsedstva ŠOULJ in sej Odbora za visokošolsko 
problematiko na ŠOS). Ostali člani resorja so se udeležili večih strokovnih posvetov povezanih 
z visokošolsko problematiko ter o njih poročali na dogodku neprisotnim članom resorja ter s 
tem poskrbeli za kroženje informacij znotraj resorja. Pripravili so zaključno poročilo resorja za 
leto 2016. Poročilo je bilo poslano FRS-ju in ŠOS-u. 
 
Odgovarjali so tudi na vprašanja študentov (na mail-e) povezane s študijsko problematiko. 
Predvsem glede dodatka za bivanje k zoisovi in državni štipendiji. 19. aprila so se vsi delujoči 
na resorju udeležili tudi Shoda za znanost, ki je potekal od Moderne galerije do Državnega 
zbora. Na shodu so opozorili na problematiko doktorskega študija in na položaj mladih 
raziskovalcev. 
 
Pripravili so tudi obširno raziskavo na temo sprejemnih izpitov. Faza raziskave: postavljena 
hipoteza raziskave, zbrani podatki, sledi še preverjanje hipoteze z uporabo metode anketiranja 
(želja je vključiti čimvečji vzorec študentov) in analiza podatkov.  
 
Večina večjih projektov omenjenih v mesecu aprilu izvajala tudi v mesecu maju. To so 
predvsem: potek dogodka “Dialog s kandidatom za rektorja UL”, ki se je odvil 4. maja, po 
dogodku so spisali tudi povzetek dialoga, v začetku meseca maja se je opravila tudi večina 
operativnega dela glede raziskave o sprejemnih izpitih, na koncu meseca pa so izvedli tudi že 



 
omenjeno predavanje o vpisu na doktorski študij. 
 
Konec meseca maja so na resorju obravnavali tudi problem iz 128. člena aktualnega Statuta 
UL, ki govori o nadaljevanju študija po prekinitvi. Sporno je bilo, da so vodstva posameznih 
članic šele konec meseca maja začela objavljati na internih oglasnih deskah, da bo z letom 
2017/2018 magistrska naloga plačljiva za študente brez statusa. Glede na to, da je bil novi 
Statut UL objavljen v letu 2017 in da je bilo pojasnilo objavljenu v mesecu maju (kar pomeni, 
da so se šele takrat posamezne članice začele zavedati resnosti nastale situacije in mamljivosti 
velikega kupa denarja, ki bi ga UL lahko pridobila), to pomeni, da ima študent štiri mesece 
časa, da opravi magistrsko nalogo brez dodatnih stroškov. 
 
Marsikateri študent dela in bo zdaj moral uskladiti delovnik ter drugače planirati počitnice. Ne 
samo študentje, tudi mentorji bodo pod večjim pritiskom. Lahko trpi tudi kvaliteta samega dela. 
 
Trenutno situacija je naslednja; v Statutarni komisiji je bilo sprejeto, da se do de facto zagotovi 
neko prehodno obdobje za študente. Statutarna komisija je sprejela nasleden sklep: “Določba 
128. člena se ne uporablja za tiste študente, ki so v času pred izgubo statusa študenta opravili 
vse izpite in druge s študijskim programom predvidene obveznosti, niso pa še oddali diplomske 
naloge, če od izgube statusa študenta nista minili več kot dve leti, ob pogoju, da so oddali 
diplomskl nalogo do 1. 10. 2019.” Ko bo sklep potrdil še senat UL, bo le-ta začel veljati. 
 
Omenil je tudi, da so na resorju ter tudi v povezavi/posvetu z ostalimi organi na ŠOU podali 
jasno mnenje, da je določba 128. člena statuta UL povsem nesprejemljiva. Podanih je bilo več 
sporočil za javnost, napisano pa je bilo tudi odprto pismo novemu in odhajajočemu rektorju.  
 

Sledilo je poročilo Resorja za ob študijske dejavnosti. 

 

V mesecu maju je bil v okviru resorja izveden izlet v Gardaland, ki se ga je udeležilo več kot 

450 študentov. V juniju je bila dejavnost usmerjena v promocijo festivala Exit. 

 

/ Marike GRUBAR / Povedala je, da je opazilo, da se je upoštevalo njene in Martinine pozive 

ter so uporabili poenoten obrazec za poročila, da so navedli z kateri resor/stalno dejavnost gre 

in kdo je odgovorna oseba in se na koncu tudi podpisali.  Posebej pa je pohvalila resor za ob 

študijsko dejavnost in vodjo Bojana Tepića, ki je edini, ki je v svojem poročilu napisal točen 

znesek porabljenih sredstev, zato naj njegovo poročilo služi za zgled pisanja prihodnjih poročil. 

Pohvale pa so šle tudi resorju za študijsko problematiko, in vodji resorja Luki Žustu, saj tudi 

njegovo poročilo lahko služi kot zgled. V poročilu avtor ne našteva ampak tudi podrobneje 

opisuje svoje delo.  

 

Predsedujoči je povedal, da je bil izdan odlok o obliki poročil. Tako je v njem navedena oblika 

poročil sedaj postala obvezna.  

 

 Sledilo je poročilo Resorja za mednarodno sodelovanje. 

 

/ Tim ROBIČ / Vse je lepo pozdravil in povedal, da so imeli v tem dvomesečnem obdobju malo 

manj dela, saj se je pričenjalo izpitno obdobje. Predstavili so se na Škisovi tržnici in skupaj z 

resorjem za ob študijske zadeve so organizirali izlet v Gardaland. Poleg tega so opravljali 

tekoče delo. Opravičil se je tudi, ker se je pozabil podpisati pod svoje poročilo. Vsem je zaželel 

uspešen začetek novega študijskega leta.  

 



 
Sledilo je poročilo Resorja za komuniciranje in razvoj. 

 

/ Tim NEMEČEK / Vse je lepo pozdravil in povedal da so na področju vsebinskega dela v 

preteklih mesecih redno odgovarjali na novinarska vprašanja, snemali seje ŠZ, skrbeli za 

Facebook stran in spletno stran ŠOU v Ljubljani ter redno izvajali uradne ure preko info 

telefona. Projekti, ki so jih izvedli so bili: delavnica z osnovami Photoshopa, osnove 

programiranja in projekt Koncert Legit shit, ki so ga izpeljali v sodelovanju z Radiem Študent, 

ki se ga je udeležilo 1500 ljudi. Poleg tega so organizirali ŠOU otoček na Škisovi tržnici.  

 

Sledilo je poročilo 2. člana Predsedstva ŠOS. 

 

/ Žan BOKAN / V mesecu maju so se ukvarjali predvsem s spremljanjem in proaktivnim 

delovanjem v zvezi s takrat aktualno idejo o sistemskem zakonu o visokem šolstvu. Lotili so 

se tudi pregleda študentskega memoranduma. V nadaljevanju je povedal tudi nekoliko več o 

noveli  Zakona o visokem šolstvu.  

 

Predsedujoči je k besedi povabil Klemna Perana, predsednika ŠOU v Ljubljani. 

 

/ Klemen PERAN / Povedal je, da so organizirali projekt ŠOU na Škisovi tržnici, za kar so 

porabili ogromno energije in časa, koordinirali prisotnost celotne družine ŠOU v Ljubljani na 

projektu, pri čemer jim je pomagali Resor za komuniciranje in razvoj. Vodili so tudi celotno 

koordinacijo tekom izvedbe Škisove tržnice.  

 

Resor za ŠOVZ se je opravičil zaradi neudeležbe predstavnika na seji. Prav tako na seji ni bilo 

prisotnih predstavnikov KISS, STIKS, CDI in Tribune.  

 

Sledilo je poročilo predstavnice Študentske prehrane. 

 

/ Petra KRULC / Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da je bil maj drugi  pregledni mesec v 

drugem trimesečju oz. kontrolnem obdobju za razpisno obdobje 2017/2018. Inšpektorji so 

opravljali preglede in med tem zaznali nekaj kršitev, za katere so v mesecu juniju, na drugi 

redni seji Komisije z prehrano izdali 54 sklepov, med katerimi je bilo 38 pisnih opominov, 9 

prepovedi za obdobje 1 meseca, 3 prepovedi za obdobje 2 meseca in 4 odpovedi od pogodbe. 

Poslanih je bilo tudi 18 dopisov. Junija so imenovali tudi sedem novih inšpektorjev, za njih 

organizirali uvajanje, tako da so lahko z delom pričeli v mesecu juliju.  

 

Za konec je sledilo je poročilo Dijaške skupnosti Ljubljana. 

 

/ Blaž PLAZAR / Glavni projekti DSL v mesecih maju in juniju so bili organizacija redne seje 

Parlamenta DSL na Študentskem kampusu, organizacija dogodka »Končno kon'c!«, na 

vsebinskem delu pa sodelovanje Upravnega odbora DSL z DOS in Dijaško skupnostjo Maribor 

pri pripravi dokumenta Dijaški zbornik.  

 

Projekt z naslovom »Končno kon'c« je bil projekt, pri katerem je DSL k sodelovanju povabil 

tudi druge dijaške organizacije, ki se ukvarjajo s prirejanjem dijaških zabav v Ljubljani. 

Dogodek se je odvil 16. junija v Cvetličarni, namenjen pa je bil dijakom za proslavitev konca 

šolskega leta. Osnovno vodilo Dijaške skupnosti je bilo, da se mora, v kolikor je med 



 
organizatorji tudi DSL, del sredstev od prodanih kart, nameniti tudi dijakom. Tako so se z 

ostalimi partnerji pri projektu dogovorili, da bo del sredstev od prodanih kart nakazan na račun 

Študentskega tolarja, kjer bodo v začetku šolskega leta 2017/2018 odprli razpis, na katerega 

se bodo lahko za sredstva prijavili dijaki iz vse Ljubljane, ki potrebujejo finančna sredstva za 

razvoj svojih talentov (npr. sofinanciranje dijaških bendov, gledaliških skupin, perspektivnih 

športnikov, itd.). Sredstva za dijake so se zbirala tudi od privatnih podjetij, ki so v zameno za 

nakazilo dobrodelnih sredstev na Študentski tolar dobila prostor za promocijo na dogodku v 

Cvetličarni. Sama izvedba dogodka je bila velik logistični zalogaj, DSL pa je pričel s 

promocijskimi aktivnostmi že v sredini maja. 

 

Upravni odbor DSL je v mesecu maju sodeloval z Mladinskim Svetom Slovenije in Dijaški 

organizaciji Slovenije pri promociji dogodka MSS simulacija evropskega parlamenta med 

ljubljanskimi dijaki, ki je potekala v Državnem zboru. Dogodka so se udeležili tudi predstavniki 

DSL. 

 

DSL je na področju vsebinskega dela tako kot v preteklih mesecih še naprej sodeloval z DOS 

in Dijaško skupnostjo Maribor pri pripravi dokumenta Dijaški zbornik, ki bo zajemal vse 

predloge slovenskih dijakov na področjih, ki se jih posredno ali neposredno tičejo. 

 

Predsedujoči je na tem mestu odprl razpravo. Ker ni bilo nobene prijave k besedi je razpravo 

zaprl.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: »Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se 

seznanja z dvomesečnimi poročili za maj in junij, kot izhaja iz prilog.« 

 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 

Ad. 4 

 Poslanske pobude in vprašanja; 

 

Ker s strani poslancev ni bila dana nobena pobuda ali vprašanje, je predsedujoči prešel na 

naslednjo točko. 

 

Ad. 5 

 Razno 

Prijav k besedi pod točko razno ni bilo.  

 
Seja je bila zaključena ob 20:10.  

Ljubljana, 28.9. 2017.  
 
  

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Tajnica Študentskega zbora Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani ŠOU v Ljubljani 

Gala Andrić Rebolj Gregor Tim Grünfeld 



 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


